



Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.
KPK/LN 1655 Company No: 183304-M

Address : No. 290, 1st Floor, Jln Pudu, 55100 KL
Website : www.edenvacation.com
Email : sale@edenvacation.com
Hotline : 03-2148 3880 & 012-260 1155
Fax : 03-2148 7454



4D3N SIEM REAP (2N) - PHNOM PENH (1N) TOUR (GV2)

Tour code: SSRPP-4A

ITINERARY:

DAY 01 : ARRIVAL SIEM REAP (X)

Meet and greet on arrival by our local tour guide. You will be transfer to your selected hotel and enjoy the remainder of the morning at own leisure or enjoy optional tours .

第一天：抵达后，当地导游接待并送往到定选酒店。早上自由活动或参与自费项目。

OPTIONAL 1 (RSH-1AO) : (0900-1200) : TONLE SAP LAKE & CHONG KNEAS FLOATING VILLAGE (SIC) - RM 125/PAX SIC ENGLISH GUIDE / RM 135 SIC CHINESE GUIDE (ADULT/CHILD)

* Included : Pick up at hotel or direct transfer on arrival & drop off at hotel , English Speaking Guide , Entrance Fee , Boat Fee

OPTIONAL 2 (RSH-1BO) : (1400-1700) : EXPLORE SIEM REAP CITY (SIC) -

RM 105/PAX SIC ENGLISH GUIDE / RM 115 SIC CHINESE GUIDE (ADULT/CHILD)

* Included : Pick up at hotel or direct transfer on arrival & drop off at hotel , English Speaking Guide .

* Visit Artisan D'Angkor , Wat Thmey , War Memorial Monument , Preah Ang Check & Preah Ang Chorm.

OPTIONAL 3 (RSF-1CO) : (0900-1700) : FULL DAY KULEN NATIONAL PARK WITH PICNIC LUNCH (SIC)

RM 225/PAX SIC ENGLISH GUIDE / RM 240 SIC CHINESE GUIDE (ADULT/CHILD)

* Included : Pick up at hotel or direct transfer on arrival & drop off at hotel , English Speaking Guide , Picnic Lunch on the Mountain .

* Visit Reclining Buddha , 1000 Lingas River , Water Fall

** OPTIONAL TOUR PRICE IS VALID FOR SELLING IN COMBINATION WITH THIS PACKAGE ONLY

** ABOVE OPTIONAL TOUR AVAILABLE ON ARRIVAL DAY OR DEPARTURE DAY , DEPEND OF FLIGHT TIMING PERMIT

** ABOVE TIMING FOR OPTIONAL JUST FOR REFERENCE ONLY , TIME IS FLEXIBLE , PLEASE DO RE-CHECK AGAIN UPON BOOKING

DAY 2 : SIEM REAP (B, L, D)

After breakfast , transfer to explore a full day heritage tours at Angkor visit **The South Gate Of Angkor Thom** including **Bayon Temple, The Royal Enclosure Phimeanakas, Bapoun Temple, The Elephant Terrace** and **The Terrace Of The Leper King**. Continue to **Small Circuit** including **Thommanan, Chaosay Tevoda, Ta Keo** and **the fabulous "7th Wonders" of the World** . Sunset viewing on top of **Pre Rup Temple**. **Buffet dinner Khmer with traditional show** at local restaurant and overnight in Siem Reap.

第二天：早餐后，今天将会游览吴哥的遗产，参观大南门包括巴戎寺，皇家围地和吴哥古皇宫信息，巴本宫、斗象台和癞王平。接着小巡回包括塔馬農神廟，周薩神廟，古都城，达普伦寺。午餐后，在DFS的“T”画廊享受国际品牌产品免税购物。接下来，我们继续游览寺庙，吴哥窟“世界第七大奇景”。在变身塔顶部看日落。自助晚餐以及传统舞蹈表演于本地餐厅。宿夜暹粒。

DAY 3: SIEM REAP - PHNOM PENH (B, L, D)

After breakfast hotel transfer to Phnom Penh by express bus OR express van (no tour guide) . Arrival Phnom Penh pick up by our driver and transfer to your selected hotel. Lunch at local restaurant, after lunch enjoy Phnom Penh city tour visit **Royal Palace and Silver Pagoda** that located in the same compound. Next , visit **The Genocide Museum Toul Sleng (S 21)** . We stop at **Russian Market** for souvenir shopping . Dinner at local restaurant and overnight in Phnom Penh.

第三天：早餐后，乘搭快速巴士前往到金边（无导游）。抵达金边，司机接待送往到定选酒店。中午导游将在酒店大堂接你送往吃午饭和旅游。午餐安排在当地餐厅。下午参观皇宫和皇宫的金银阁寺。之后，波布罪恶馆和俄罗斯市场的纪念品商店，晚餐与本地餐厅，夜宿金边。

DAY 04 : SIEM REAP - DEPARTURE (B)

Today bid farewell to Cambodia . After breakfast , free on own leisure till departure time to airport

第四天：早餐后自由活动到集合时间送往机场。旅程结束。